
 

Αθήνα, 25 Αυγούστου 2020 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

Θέμα: «Άμεση επίλυση του ζητήματος παραγωγής και διάθεσης σχολικών γευμάτων στη Δυτική 

Θεσσαλονίκη» 

Με αφορμή: α) την απάντηση της Υφυπουργού Κοινωνικών Ασφαλίσεων σε ερώτηση που καταθέσαμε 34 

βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ, με θέμα: «Συνέχιση της παραγωγής σχολικών γευμάτων και διάθεσή τους για τη 

στήριξη των οικονομικά ασθενέστερων δημοτών….», β) τις πρόσφατες δηλώσεις βουλευτών της Νέας 

Δημοκρατίας που θέτουν ζήτημα ποιότητας των προσφερόμενων σχολικών γευμάτων και γ) θλιβερά γεγονότα 

όπως η λιποθυμία εννιάχρονης μαθήτριας στη Ρόδο, εγείρονται έντονες ανησυχίες και ερωτήματα για την 

κυβερνητική πολιτική σε ό,τι αφορά τον θεσμό των σχολικών γευμάτων.  

Η συνολική διαχείριση του προγράμματος των σχολικών γευμάτων από την Κυβέρνηση, με την περικοπή 30 

εκατομμυρίων ευρώ από τον προϋπολογισμό, αλλά και η ομολογία της Υφυπουργού για τη διάθεση ποσού 

2.506.243 ευρώ από το σύνολο των 12.651.703 ευρώ του αρχικού προϋπολογισμού για τη διάθεση σχολικών 

γευμάτων στη Δυτική Θεσσαλονίκη, με πρόσχημα μάλιστα ζητήματα που σχετίζονται με τη διαγωνιστική 

διαδικασία, υποδηλώνουν τη διάθεση της Κυβέρνησης για κατάργηση του προγράμματος που υλοποιήθηκε 

από την Κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ και στέφθηκε από απόλυτη επιτυχία.  

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

1) Συνεχίζει η Κυβέρνηση να αντιμετωπίζει τα σχολικά γεύματα ως συσσίτια για αναξιοπαθούντες; 

2) Αν τα σχολικά γεύματα θα πρέπει να καλύπτουν το σύνολο των μαθητών με επάρκεια και αξιοπρέπεια, πώς 

σκέφτεται το Υπουργείο να αντιμετωπίσει τις γραφειοκρατικές δυσλειτουργίες και το γεγονός ότι απέβησαν 

άκαρποι οι διαγωνισμοί για την εξεύρεση των φορέων παραγωγής και διανομής των σχολικών γευμάτων; 

Ειδικότερα για τη Δυτική Θεσσαλονίκη που καταδυναστεύεται από την ανεργία και την ανέχεια, πώς 

σκέφτεται να ξεπεράσει το γεγονός ότι στους 3 από τους 4 δήμους οι διαγωνισμοί απέβησαν άκαρποι με 

αποτέλεσμα να μην αξιοποιηθεί ο προϋπολογισμός των 12,6 εκατ. ευρώ;  

Ο ερωτών βουλευτής 
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